
Benvolgut Secretari general Marc Illa, 

 

M’agradaria presentar la meva candidatura com a vocal, altra cop, a la propera assemblea de 

l’ICO. Durant el meu pas per l’entitat s’ha intentat impulsar les anelles amb remitent català, 

però per les circumstancies polítiques actuals aquest tema roman aturat. És per això que 

durant el proper exercici necessitarà un nou impuls.  

Per altra banda amb altres membres de la Junta s’ha vist la necessitat i de coordinar els 

marcatges especials i escriure’n un reglament  durant el proper exercici. 

A la vegada tinc ganes i ànims de continuar aportant la meva experiència i idees als nous fronts 

que l’ICO ja ha encetat els darrers anys. 

 

 

Enric Badosa i Malagelada 

10 de març de 2018 


